
Zápis č. 3 

z jednání Rady školy 

 

Den jednání 24. března 2009  

Přítomni: Mgr. Milan Šoba, Mgr. Josef Jašíček, Mgr. Zdeňka Linkensederová, 

 Mgr. Monika Nováková 

 Ing. Svatava Dvořáková, ředitelka školy 

Omluveni:  Dana Hnátovičová 

Program 

1. Školní vzdělávací programy (ŠVP) 

2. Rozbor hospodaření za rok 2008 a návrh na rok 2009  

Ad 1 

Ředitelka školy seznámila členy RŠ s úrovní příprav ŠVP pro výuku od r. 2009/2010. Návrhy 

jsou připraveny pro studijní obory Obchodní akademie (OA) a Ekonomické lyceum (EL), 

obor Zdravotnický asistent se podle ŠVP bude učit od r. 2010/2011, jeho návrh však už je 

vypracován. 

Ad 2 

Členové RŠ obdrželi písemné zprávy zahrnující přehled nákladů a výnosů za rok 2008, roz-

počet přímých a provozních nákladů na rok 2009.  

USNESENÍ 

Členové RŠ k návrhům ŠVP sdělili, že je budou sledovat. Jakmile budou návrhy ŠVP schvá-

leny pedagogickou radou, budou umístěny na webové stránky školy. 

 

 

Blansko 30. března 2009  

Zapsala: Zdeňka Linkensederová 


